
Z A P I S N I K 

sa 2. sjednice Upravnog vijeća  

održane 15. prosinca 2021. godine s početkom u 14.00  sati  

u sjedištu Narodne knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac Sisak, Rimska ulica 27  

 

 

Sjednici su nazočili vijećnici: 

Momir Gaćeša 

Maša Majkić Vukčević  

Silvija Kušanić  

Kristina Sertić Pelc  

 

Odsutni :  

Dunja Holcer – opravdala izostanak 

 

Ostali nazočni: 

Dubravka Šurlan, ravnateljica  

Senka Batinjan, voditeljica zapisnika 

 

 

Predsjednik Momir Gaćeša pozdravio je sve prisutne i konstatirao da su na sjednici 

nazočna četiri vijećnika, te da se mogu donositi pravovaljane odluke.  

 

Uz poziv za sjednicu vijećnici su  primili i  Prijedlog dnevnog reda. 

 

Predložen je sljedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 1. konstituirajuće sjednice Upravnog vijeća  

2. II. Izmjene i dopune financijskog plana Narodne knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac 

Sisak za 2021.godinu s  Projekcijama za 2022. i 2023. godinu  

3. II. Izmjene i III. Dopune plana nabave za 2021. godinu  

4. Financijski plan Narodne knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac Sisak za 2022. godinu s   

Projekcijama financijskog plana za 2023.  i 2024. godinu i Obrazloženjem  

5. Plan nabave za 2022. godinu 

6. Ostala pitanja 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen u cjelini. 
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Zaključci za 2. sjednice vijeća  

 

Ad1) 

 

Zapisnik sa 1. konstituirajuće sjednice Upravnog vijeća jednoglasno je usvojen.   

 

Ad2) 

 

Vijećnici su jednoglasno usvojili II. Izmjene i dopune financijskog plana Narodne 

knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac Sisak za 2021. godinu s  Projekcijama za 2022. i 

2023. godinu. 

 

Ad3)  

 

Vijećnici su jednoglasno prihvatili II. Izmjene i III. Dopune plana nabave Narodne 

knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac Sisak za 2021.godinu, te je donesena Odluka o 

usvajanju istih. 

 

Ad4) 

 

Vijećnici su jednoglasno prihvatili Financijski plan Narodne knjižnice i čitaonice Vlado 

Gotovac Sisak za 2022. godinu s  Projekcijama financijskog plana za 2023.  i 2024. godinu i 

Obrazloženjem, te je donesena Odluka o usvajanju istih. 

 

 

Ad5) 

 

Vijećnici su jednoglasno prihvatili Plan nabave za 2022. godinu, te je donesena Odluka o 

usvajanju istih. 

 

Ad6) 

 

Na posebno pitanje vijećnice Miše Majkić Vukčević kada će biti osposobljen novi 

prostor knjižnice, ravnateljica Dubravka Šurlan odgovara da je tijekom 2022. godine u 

planu adaptacija prostora, a realno useljenje bi moglo biti 2023. godine. 

Dinamika radova na obnovi ovisi i o sredstvima koje daje država, te o priorite tu  

smještaja građana koji su zbog potresa ostali bez domova. 

 

Vijećnici su primili obavijesti na znanje. 

 

Sjednica je završila u 14.50 sati. 

 

 

     VODITELJ ZAPISNIKA                                                          PREDSJEDNIK   

 

      ___________________                                                           ______________ 

            Senka  Batinjan                                                                    Momir Gaćeša   

 


